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	Accredited Canadian Nursing Education Programs

Only Bridging Programs for Internationally Educated Nurses successful in achieving accreditation status from the CASN Accreditation Bureau, and within the term limit of the Accreditation Status granted, are eligible to state that they are a “CASN Accredited Program".  Any other use of the term without written CASN approval will result in legal action.

The following Bridging Programs for Internationally Educated Nurses are currently Accredited by the CASN Accreditation Bureau. They are listed in the language in which they are offered.

	Programmes agréés canadiens d’enseignement en sciences infirmières

Seuls les programmes de transition pour les infirmières formées à l’étranger ayant obtenu l’agrément du Bureau de l’agrément de l’ACESI sont autorisés d’utiliser le titre “programme agrée de l’ACESI”, et ce, seulement pendant la durée de la période d’agrément octroyé.  Des poursuites seront intentées contre toute personne physique ou morale qui utilise ledit titre sans avoir obtenu au préalable l’autorisation écrite de l’ACESI.

Les programmes de transition pour les infirmières formées à l’étranger suivants sont actuellement reconnus comme des programmes agréés de l’ACESI. Ils sont affichés dans la langue dans laquelle ils sont offerts.




Alberta 


There are currently no Accredited Bridging Programs for Internationally Educated Nurses in Alberta.

Actuellement, il n’y a aucun programme agréé d’enseignement de transition pour les infirmières formées à l’étranger en Alberta.








British Columbia / Colombie-Britannique


Kwantlen Polytechnic University, Faculty of Health, Graduate Nurse Internationally Educated Re-Entry Certificate Educational Program


Manitoba
	

There are currently no Accredited Bridging Programs for Internationally Educated Nurses in Manitoba.

Actuellement, il n’y a aucun programme agréé d’enseignement de transition pour les infirmières formées à l’étranger au Manitoba.


New Brunswick / Nouveau-Brunswick


There are currently no Accredited Bridging Programs for Internationally Educated Nurses in New Brunswick.

Actuellement, il n’y a aucun programme agréé d’enseignement de transition pour les infirmières formées à l’étranger au Nouveau-Brunswick.


Newfoundland and Labrador / Terre-Neuve-et-Labrador


There are currently no Accredited Bridging Programs for Internationally Educated Nurses in Newfoundland and Labrador.

Actuellement, il n’y a aucun programme agréé d’enseignement de transition pour les infirmières formées à l’étranger au Terre-Neuve-et-Labrador.






Northwest Territories / Territoires du Nord-Ouest


There are currently no Accredited Bridging Programs for Internationally Educated Nurses in the Northwest Territories.

Actuellement, il n’y a aucun programme agréé d’enseignement de transition pour les infirmières formées à l’étranger au Territoires du Nord-Ouest.


Nova Scotia / Nouvelle-Écosse


There are currently no Accredited Bridging Programs for Internationally Educated Nurses in the Nova Scotia.

Actuellement, il n’y a aucun programme agréé d’enseignement de transition pour les infirmières formées à l’étranger au Nouvelle-Écosse.
  

Nunavut


There are currently no Accredited Bridging Programs for Internationally Educated Nurses in Nunavut.

Actuellement, il n’y a aucun programme agréé d’enseignement de transition pour les infirmières formées à l’étranger au Nunavut.


Ontario 


George Brown College, Centre for Continuous Learning, Nursing – Continuous Education, IEN 
Bridging Program Educational Program






Prince Edward Island / Île du Prince Édouard


There are currently no Accredited Bridging Programs for Internationally Educated Nurses in Prince Edward Island.

Actuellement, il n’y a aucun programme agréé d’enseignement de transition pour les infirmières formées à l’étranger à l’ Île du Prince Édouard.


Quebec / Québec


John Abbott College, Continuing Education, Professional Integration into Nursing in Quebec 
Educational Program  


Saskatchewan 


There are currently no Accredited Bridging Programs for Internationally Educated Nurses in Saskatchewan.

Actuellement, il n’y a aucun programme agréé d’enseignement de transition pour les infirmières formées à l’étranger au Saskatchewan.


The Yukon / le Yukon

There are currently no Accredited Bridging Programs for Internationally Educated Nurses in the Yukon.

Actuellement, il n’y a aucun programme agréé d’enseignement de transition pour les infirmières formées à l’étranger au Yukon.


	

For more specific information about individual programs, contact Alma (Allie) Garic, Accreditation Officer, agaric@casn.ca or Joni Boyd, Programs Manager, jboyd@casn.ca.
	

[bookmark: _GoBack]Pour des renseignements plus précis concernant les programmes particuliers, veuillez communiquer avec Alma (Allie) Garic,  Agente d’agrément  agaric@casn.ca ou Joni Boyd, Gestionnaire des programmes, jboyd@casn.ca.
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